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VEENENDAAL, 10 APRIL 2018

Geacht College,

Voor de tweede keer binnen één jaar staat Filmhuis Veenendaal voor een vergelijkbare
uitdaging om een tijdelijke plek te vinden om de filmvoorstellingen te houden. Dit, omdat zij 
niet meer terecht kan in café-restaurant Stipplein, waar zij haar films draaide toen 
Spectrum plotseling door de gemeente werd gesloten voor bouwkundig onderzoek, heeft 
besloten om per direct haar activiteiten te staken. Als gevolg van deze ontwikkelingen is de 
bestaande programmering komen te vervallen en is de kaartverkoop per direct gestaakt.

Dit is in de eerste plaats natuurlijk erg vervelend voor de organisatie van Filmhuis 
Veenendaal en haar vrijwilligers en bezoekers. Maar het is ook een klap voor het toch al niet 
te grote culturele aanbod in Veenendaal.
Onze culturele sector werkt hard met de middelen die haar ter beschikking staan, en levert –
zeker gezien de omstandigheden – hoogwaardige kwaliteit. Maar het aanbod is beperkt, en 
niet passend bij een gemeente van onze omvang.
Wat de SP betreft, mogen er wel een aantal voorzieningen bij. In plaats daarvan zien wij dat 
culturele instellingen moeten worstelen om te kunnen bestaan. Dit is een alarmerende 
ontwikkeling, en brengt ons tot het stellen van de volgende vragen:

1. Deelt het College de mening van de SP, dat Filmhuis Veenendaal een waardevol 
onderdeel is van het culturele aanbod binnen onze gemeentegrenzen?

2. Deelt het College de mening van de SP, dat continuering van de activiteiten van 
Filmhuis Veenendaal wenselijk en noodzakelijk is voor een vitaal cultureel klimaat?

3. Welke verantwoordelijkheid ziet het College voor zichzelf, met betrekking tot (het 
vinden danwel aanbieden van) huisvesting voor Filmhuis Veenendaal en andere 
culturele instellingen die getroffen zijn door de sluiting van het Spectrum?

4. Op welke termijn verwacht het College dat het Spectrum haar deuren weer kan 
openen?

Wij vertrouwen op een spoedige, gemotiveerde beantwoording van onze vragen.

Met vriendelijke groet,

Jan Breur
SP Veenendaal


